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CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI COTMEANA 
Judeţul Argeş, Comuna Cotmeana, Strada Principală, nr.309 

Telefon: 0248-242044/Fax: 0248-242066/CIF 4318377 
E-mail: primarie@cotmeana.cjarges.ro 

 
 

PROCES VERBAL 
încheiat azi 27.07.2023 

cu ocazia sedinţei ordinare publice a Consiliului Local al Comunei Cotmeana 
 
 

Consiliul Local al Comunei Cotmeana a fost convocat și s-a întrunit în ședință publică 
ordinară în data de 27 iulie 2023, ora 13,00. Convocarea a fost făcută prin Dispoziția nr. 
115/19.07.2023 emisă de Primarul Comunei Cotmeana și prin Notificarea nr. 4058/21.07.2023, având 
pe ordinea de zi următoarele proiecte de hotărâre:  

1. Aprobarea Proceselor verbale din ședința ordinară/extraordinară de lucru din data de 
25.05.2023, respectiv 08.06.2023; 

2. Proiect de hotărâre privind actualizarea listei terenurilor disponible, aflate în domeniul privat al 
Comunei Cotmeana, județul Argeș, care pot fi atribuite în folosința gratuită tinerilor pentru 
construirea unei locuințe, inițiator Primar, Vișan Ionel – Dragoș; 

3. Proiect de hotărâre privind înregistrarea U.A.T. Comuna Cotmeana în Sistemul Electronic de 
Plată on-line a taxelor și impozitelor, utilizând cardul bancar și implicit înrolarea în sistemul -
Ghișeul.ro, inițiator Primar, Vișan Ionel – Dragoș; 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnice în vederea efectuării unui schimb 
de teren între Consiliul Local al Comunei Cotmeana și domnul Popa Vladimir, inițiator Primar, 
Vișan Ionel – Dragoș; 

5. Proiect de hotărâre privind scăderea din evidențele fiscale ale Comunei Cotmeana, județul 
Argeș a contravalorii amenzilor contravenționale și a utilităților pentru debitorii persoane fizice 
decedate, inițiator Primar, Vișan Ionel – Dragoș; 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului pentru desfășurarea activităților 
comerciale temporare, în regim de comerț ambulant în Comuna Cotmeana, județul Argeș, 
inițiator Primar, Vișan Ionel – Dragoș; 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea scăderii din evidențele fiscale ale Primăriei Comunei 
Cotmeana a majorărilor întârziere, în cazul unor debitori persoane fizice, conform unor horărâri 
judecătorești, rămase definitive, inițiator Primar, Vișan Ionel – Dragoș. 

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea atribuirii "Contractului de delegare prin concesiune a 
gestiunii activității de tratare  mecano-biologică a deşeurilor reziduale provenite de pe raza 
județului Argeș în instalaţiile integrate de tratare, inclusiv transportul deşeurilor stabilizate 
biologic la depozitele de deşeuri şi/sau la instalaţiile de valorificare energetică", prin procedura 
negocierii fără publicare prealabilă și avizarea Strategiei de contractare, a Studiului de 
fundamentare, a Studiului de oportunitate și a Documentației de atribuire aferente, inițiator 
Primar, Vișan Ionel – Dragoș; 

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea neasumării responsabilității organizării și derulării la 
nivelul Comunei Cotmeana, județul Argeș a procedurilor de atribuire a contractelor/acordurilor 
– cadru pentru achiziția produselor și a contractelor/acordurilor – cadru de prestare a serviciilor 
pentru derularea măsurilor educative aferente Programului pentru școli al României, inițiator 
Primar, Vișan Ionel – Dragoș; 

10. Proiect de hotărâre privind aprobarea scăderii din evidențele fiscale ale Primăriei Comunei 
Cotmeana a majorărilor întârziere, în cazul unor debitori persoane fizice, ca urmare a constatării 
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inexistenței debitului prin horărâri judecătorești, rămase definitive inițiator Primar, Vișan Ionel 
– Dragoș. 

11. Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă pentru următoarele trei luni, 
inițiator Primar, Vișan Ionel – Dragoș; 

12. Diverse. 
 

Ordinea de zi a ședinței a fost adusă la cunoștința publică prin afișarea acesteia la sediul 
Primăriei Comunei Cotmeana și pe site-ul instituției, conform Anunțului de afișare. Ordinea de zi a 
ședinței, proiectele de hotărâre, referatele de aprobare și rapoartele aferente, proiectelor de hotărâri au 
fost transmise în format electronic sau letric consilierilor locali. 

 La ședință sunt prezenti 10 consilieri locali. Absentează domnul consilier Popa Nicolae (PNL). 
La ședință participă domnul Ducu Daniel, delegat sătesc și domnul Mihăesu Virgil – administratorul 
SC Serviciul Edilitar Cotmeana SRL. 

Domnul Primar Vișan Ionel – Dragos se află în concediu de odihnă. 
Domnul Președinte de ședință, Ciuciu Cristi - Ion, ales prin HCL nr. 42/27.04.2023 constată că 

şedinţa este legal constituită şi declară deschiderea lucrărilor. Se dă citire ordinei de zi și o supune 
spre aprobare, fiind aprobată cu unanimitatea prezentă 

 
1. Se trece la punctul 1. Doamna secretar general, Ghinea Ionela - Liliana prezintă Procesul-

verbal încheiat în şedința ordinară/extraordinară de lucru din data de 25.05.2023, respectiv 
08.06.2023. Conform prevederilor art. 138, alin. (17) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 
administrativ, Procesele verbale a fost afişate la sediul Primariei și pe site-ul instituției, fiind de 
asemenea, pus la dispozitia comisiilor de specialitate pentru a fi lecturat în cadrul sedinţelor de 
comisie. Plenul a fost consultat dacă sunt obiectiuni cu privire la continuțul acestora. Nu sunt 
obiecțiuni, și în consecință, se supune la vot si Procesul verbal al ședinței ordinare din data de 25 mai 
2023 și Procesul verbal al ședinței extraordinare din data de 08 iunie 2023, fiind aprobate de 
unanimitatea prezentă. 
 

2. Se trece la punctul 2. „Proiect de hotărâre privind actualizarea listei terenurilor 

disponible, aflate în domeniul privat al Comunei Cotmeana, județul Argeș, care pot fi atribuite în 

folosința gratuită tinerilor pentru construirea unei locuințe”; 
- domnul președinte de ședință Ciuciu Cristi - Ion o invită pe doamna secretar general Ghinea 

Ionela – Liliana să prezinte câteva aspecte în legătură cu acest proiect de hotărâre. 
- doamna secretar general Ghinea Ionela – Liliana prezintă Listei terenurilor disponible, aflate 

în domeniul privat al Comunei Cotmeana, județul Argeș în punctele „La Vișan” și „La Poliție”. 
- domnul consilier Marinică Nicolae solicită ca pe viitor să fie propuse astfel de terenuri și în 

satul Ursoaia. 
 - domnul Președinte de ședință solicită Ciuciu Cristi - Ion să se facă propuneri pentru 

constituirea unei comisii, prin dispoziția primarului pentru punerea în aplicare a dispoziţiilor Legii nr. 
15/2003 privind sprijinul acordat tinerilor pentru construirea unei locuinţe proprietate personală. 

 - domnul consilier Gămănuș Marin îl propune pe domnul consilier Bărbulescu Decebal – 
Reginald – Constantin. 

 - nu mai sunt alte propuneri, iar propunerea domnului consilier Gămănuș Marin a fost aprobată 
în unanimitate. 
          - domnul președinte de ședință întreabă dacă mai sunt întrebări/nelămuriri în legătură cu acest 
proiect de hotărâre. 
           - Nu se mai înregistrează intervenții sau alte propuneri, şi în consecinţă se supune la vot 
proiectul de hotarâre aflat în dezbatere. Propunerea președintelui de ședință a fost aprobată cu 10 
„voturi pentru”, 0 „abțineri” și 0 „voturi împotrivă”, vot deschis exprimat public prin ridicarea mâinii. 
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Se redactează Hotărârea nr. 55 privind actualizarea listei terenurilor disponible, aflate în 
domeniul privat al Comunei Cotmeana, județul Argeș, care pot fi atribuite în folosința gratuită 
tinerilor pentru construirea unei locuințe. 

 
3. Se trece la punctul 3. „Proiect de hotărâre privind înregistrarea U.A.T. Comuna 

Cotmeana în Sistemul Electronic de Plată on-line a taxelor și impozitelor, utilizând cardul bancar și 

implicit înrolarea în sistemul -Ghișeul.ro”; 
Referitor la punctul 3 de pe ordinea de zi, domnul consilier Bouleanu Ion- Marius anunță că 

aceasta nu va participa la adoptarea acteului administrativ, neavând drept de vot, în  conformitate cu 
prevederile art. 228, alin. (1), lit. a) și alin. (3) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ - 
regimul general aplicabil conflictului de interese pentru aleșii locali. 

- domnul președinte de ședință Ciuciu Cristi - Ion o invită pe doamna secretar general Ghinea 
Ionela – Liliana să prezinte câteva aspecte în legătură cu acest proiect de hotărâre. 
        - doamna secretar general Ghinea Ionela – Liliana precizează că Proiectul de față presupune 
înrolarea Primăriei Cotmeana la platforma online de plată a taxelor și impozitelor, numită Ghișeul.ro 
cu scopul de le ușura și simplifica accesul cetățenilor, în ceea ce privește plata taxelor și impozitelor 
prin intermediul internetului. Înrolarea la Ghișeul.ro va aduce beneficii pentru cetățenii care nu se pot 
deplasa la primărie pentru a-și plăti taxele și impozitele locale sau pentru cei care vor să 
economisească timp plătindu-și taxele și impozitele cu cardul de acasă sau din orice alt loc. 
          - domnul președinte de ședință întreabă dacă mai sunt întrebări/nelămuriri în legătură cu acest 
proiect de hotărâre. 
           - Nu se mai înregistrează intervenții sau alte propuneri, şi în consecinţă se supune la vot 
proiectul de hotarâre aflat în dezbatere. Propunerea președintelui de ședință a fost aprobată cu 9 
„voturi pentru”, 0 „abțineri” și 0 „voturi împotrivă”, vot deschis exprimat public prin ridicarea mâinii. 

Se redactează Hotărârea nr. 56 privind înregistrarea U.A.T. Comuna Cotmeana în 
Sistemul Electronic de Plată on-line a taxelor și impozitelor, utilizând cardul bancar și implicit 
înrolarea în sistemul -Ghișeul.ro. 

 
4. Se trece la punctul 4. „Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnice în 

vederea efectuării unui schimb de teren între Consiliul Local al Comunei Cotmeana și domnul Popa 

Vladimir”; 
- domnul președinte de ședință Ciuciu Cristi - Ion o invită pe d-na secretar general Ghinea 

Ionela Liliana să prezinte câteva aspecte în legătură cu acest proiect de hotărâre. 
 - doamna secretar general Ghinea Ionela – Liliana prezintă Rapoartele de evaluare înregistrate 

la Primăria Comunei Cotmeana, întocmite de expert evaluator autorizat EPI – membru titular 
ANEVAR, Anghel Daniela – Ana pentru suprafețele de teren care fac obiectul contractului de 
schimb, precum și Planurile de almpasament și delimitare a imobilelor. Precizează că suprafața de 
teren din punctul „Ruxandra” va face corp comun cu celelalte suprafețe deținute de Consiliul Local 
Cotmeana, 

 - domnul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin precizeză că unirea 
suprafețelor este o condiție obligatorie pentru efectuarea schimbului. 

- domnul consilier Gămănuș Marin întreabă cine a plătit Rapotul de evaluare solicitat de către 
Primăria Comunei Cotmeana. 

- domnul viceprimar Gabăr Gheorghe precizează că Rapoartul de evaluare a fost plătit de către 
beneficiarul schimbului.  

- domnul consilier Gămănuș Marin precizează că investiția – fermă pentru animale, pe care o 
propune solicitantul schimbului nu se va realiza în intravilan, deoarece conditiile de mediu vor fi greu 
de îndeplinit, acestea vizand printre altele distanta față de cea mai apropiata casă, adancimea pânzei 
de apa freatică, directia vantului predominant, etc. Iar în raportul de evaluare se prezinta o valoare 
care este pretul pentru terenurile respective. Dar valoarea de întrebuintare a acestor terenuri este 



4 
 

diferită pentru ca este vorba de a schimba teren situat în extravilan cu teren situat în intravilan. Deci, 
investitia nu va avea loc, doar schimbul de teren. 

- domnul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin întreabă dacă este obligatoriu 
să de terenul în schim tot în intravilan? 

- doamna secretar general Ghinea Ionela – Liliana precizează că o condiție obligatorie este ca 
suprafața de teren să fie cel puțin egală și de aceeași valoare cu cea pentru care se realizează 
schimbul. 

- domnul consilier Gămănuș Marin întreabă dacă terenurile care fac obiectul schimbului sunt 
libere de sarcini? 

- doamna secretar general Ghinea Ionela – Liliana precizează că sunt libere de sarcini. 
          - domnul președinte de ședință întreabă dacă mai sunt întrebări/nelămuriri în legătură cu acest 
proiect de hotărâre. 
           - Nu se mai înregistrează intervenții sau alte propuneri, şi în consecinţă se supune la vot 
proiectul de hotarâre aflat în dezbatere. Propunerea președintelui de ședință a fost aprobată cu 9 
„voturi pentru”, 0 „abțineri” și 1 „vot împotrivă” (domnul Gămănuș Marin), vot deschis exprimat 
public prin ridicarea mâinii. 

Se redactează Hotărârea nr. 57 privind aprobarea documentației tehnice în vederea 
efectuării unui schimb de teren între Consiliul Local al Comunei Cotmeana și domnul Popa 
Vladimir; 
 

5. Se trece la punctul 5 „Proiect de hotărâre privind scăderea din evidențele fiscale ale 

Comunei Cotmeana, județul Argeș a contravalorii amenzilor contravenționale și a utilităților pentru 

debitorii persoane fizice decedate ”. 
- domnul președinte de ședință Ciuciu Cristi - Ion o invită pe d-na secretar general Ghinea 

Ionela Liliana să prezinte câteva aspecte în legătură cu acest proiect de hotărâre. 
 - doamna secretar general Ghinea Ionela – Liliana prezintă cuantumul amenzilor persoanelor 

decedate, precizțnd că acestea nu au fost angajate și nu au putut fi recuperate sumele. 
 - domnul consilier Gămănuș Marin întrebă dacă aceste sume pot fi transmise moștenitorilor. 
- doamna secretar general Ghinea Ionela – Liliana precizează că sumele provenite din amenzi 

nu se transmit succesorilor art. 27, alin. (2)  din Legea nr. 207/2015 privind Codul de procedură 
fiscală. 

- domnul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin precizează că este obligatoriu 
să se dea înștiințări de plată tuturor contribuabililor. 

 - domnul viceprimar Gabăr Gheorghe precizează că au fost transmise înștiințări de plată 
tuturor restanțierilor 

   - domnul președinte de ședință întreabă dacă mai sunt întrebări/nelămuriri în legătură cu acest 
proiect de hotărâre. 

  - Nu se mai înregistrează intervenții sau alte propuneri, şi în consecinţă se supune la vot 
proiectul de hotarâre aflat în dezbatere. Propunerea președintelui de ședință a fost aprobată cu 10 
„voturi pentru”, 0 „abțineri” și 0 „voturi împotrivă”, vot deschis exprimat public prin ridicarea mâinii. 

Se redactează Hotărârea nr. 58 privind scăderea din evidențele fiscale ale Comunei 
Cotmeana, județul Argeș a contravalorii amenzilor contravenționale și a utilităților pentru 
debitorii persoane fizice decedate  
 

6. Se trece la punctul 6 „Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului pentru 

desfășurarea activităților comerciale temporare, în regim de comerț ambulant în Comuna Cotmeana, 

județul Argeș ”. 
- domnul președinte de ședință Ciuciu Cristi - Ion o invită pe d-na secretar general Ghinea 

Ionela Liliana să prezinte câteva aspecte în legătură cu acest proiect de hotărâre. 



5 
 

- doamna secretar general Ghinea Ionela – Liliana dă citire Regulamentului pentru 
desfășurarea activităților comerciale temporare, în regim de comerț ambulant, precizând că 
activitățile comerciale în regim ambulant sunt benefice pentru bătrânii care nu se pot deplasa pe 
distanțe mai lungi pâna la cel mai apropiat magazin, pentru a-și achiziționa pâine sau alte alimente. 

 - domnul consilier Mirică Constantin, precizează că taxele propuse pentru eliberarea 
acordului funcționare în cuantum de 50 lei/lună (60 lai/an) sunt mari. 

- domnul consilier Marinică Nicolae propune ca taxa pentru eliberarea acordului funcționare 
să fie în cuantum de 50 lei/lună (400 lai/an). 

 - supusă la vot propunerea domnului consilier Marinică Nicolae a fost aprobată în 
unanimitate. 

- domnul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin solicită ca prevederile 
prezentei hotărâri să fie aduse la cunoștința organelor de poliție. 

   - domnul președinte de ședință întreabă dacă mai sunt întrebări/nelămuriri în legătură cu acest 
proiect de hotărâre. 

  - Nu se mai înregistrează intervenții sau alte propuneri, şi în consecinţă se supune la vot 
proiectul de hotarâre aflat în dezbatere. Propunerea președintelui de ședință a fost aprobată cu 10 
„voturi pentru”, 0 „abțineri” și 0 „voturi împotrivă”, vot deschis exprimat public prin ridicarea mâinii. 

Se redactează Hotărârea nr. 59 privind aprobarea Regulamentului pentru desfășurarea 
activităților comerciale temporare, în regim de comerț ambulant în Comuna Cotmeana, județul 
Argeș.  
 

7. Se trece la punctul 7 „Proiect de hotărâre privind aprobarea scăderii din evidențele 

fiscale ale Primăriei Comunei Cotmeana a majorărilor întârziere, în cazul unor debitori persoane 

fizice, conform unor horărâri judecătorești, rămase definitive ”. 
- domnul președinte de ședință Ciuciu Cristi - Ion o invită pe d-na secretar general Ghinea 

Ionela Liliana să prezinte câteva aspecte în legătură cu acest proiect de hotărâre. 
 - doamna secretar general Ghinea Ionela – Liliana precizează că prin Sentința Civilă nr. 

35/02.01.2023 pronunțată de Tribunalul Argeș, rămasă definitivă prin Decizia nr. 598/R-
CONT/23.05.2023 a Curții de Apel Pitești în Dosarul nr. 2883/109/2023 a fost admisă cererea de 
chemare în judecată a UAT Comuna Cotmeana, împotriva pârâtului Goran Dumitru, prin care este 
obligat să achite suma de 4410 lei, diferența la chirie pentru perioada 2018-2020, cu penalități și 
majorări, calculate începând cu data de 10.06.2022 și până la plata efectivă.De la data emitierii 
Notificării - 1.05.2021, în baza Deciziei Curții de Conturi nr. 6/2021 și până la data de 10.06.2022 - 
dată la care s-a pronunțat instanța de judecată, s-a creat debitul în cuantum de 1248 lei. 

   - domnul președinte de ședință întreabă dacă mai sunt întrebări/nelămuriri în legătură cu acest 
proiect de hotărâre. 

  - Nu se mai înregistrează intervenții sau alte propuneri, şi în consecinţă se supune la vot 
proiectul de hotarâre aflat în dezbatere. Propunerea președintelui de ședință a fost aprobată cu 10 
„voturi pentru”, 0 „abțineri” și 0 „voturi împotrivă”, vot deschis exprimat public prin ridicarea mâinii. 

Se redactează Hotărârea nr. 60 privind aprobarea scăderii din evidențele fiscale ale 
Primăriei Comunei Cotmeana a majorărilor întârziere, în cazul unor debitori persoane fizice, 
conform unor horărâri judecătorești, rămase definitive.  
 

8. Se trece la punctul 8 „Proiect de hotărâre privind aprobarea atribuirii "Contractului de 

delegare prin concesiune a gestiunii activității de tratare  mecano-biologică a deşeurilor reziduale 

provenite de pe raza județului Argeș în instalaţiile integrate de tratare, inclusiv transportul 

deşeurilor stabilizate biologic la depozitele de deşeuri şi/sau la instalaţiile de valorificare 

energetică", prin procedura negocierii fără publicare prealabilă și avizarea Strategiei de 

contractare, a Studiului de fundamentare, a Studiului de oportunitate și a Documentației de atribuire 

aferente”. 
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- domnul președinte de ședință Ciuciu Cristi - Ion o invită pe d-na secretar general Ghinea 
Ionela Liliana să prezinte câteva aspecte în legătură cu acest proiect de hotărâre. 

 - doamna secretar general Ghinea Ionela – Liliana prezintă documentația aferentă proiectului 
de hotărâre - Strategia de contractare, Studiul de fundamentare, Studiul de oportunitate și 
Documentației de atribuire aferentă. 

   - domnul președinte de ședință întreabă dacă mai sunt întrebări/nelămuriri în legătură cu acest 
proiect de hotărâre. 

  - Nu se mai înregistrează intervenții sau alte propuneri, şi în consecinţă se supune la vot 
proiectul de hotarâre aflat în dezbatere. Propunerea președintelui de ședință a fost aprobată cu 10 
„voturi pentru”, 0 „abțineri” și 0 „voturi împotrivă”, vot deschis exprimat public prin ridicarea mâinii. 

Se redactează Hotărârea nr. 61 privind aprobarea atribuirii "Contractului de delegare 
prin concesiune a gestiunii activității de tratare  mecano-biologică a deşeurilor reziduale 
provenite de pe raza județului Argeș în instalaţiile integrate de tratare, inclusiv transportul 
deşeurilor stabilizate biologic la depozitele de deşeuri şi/sau la instalaţiile de valorificare 
energetică", prin procedura negocierii fără publicare prealabilă și avizarea Strategiei de 
contractare, a Studiului de fundamentare, a Studiului de oportunitate și a Documentației de 
atribuire aferente.  

 
9. Se trece la punctul 9 „Proiect de hotărâre privind aprobarea neasumării responsabilității 

organizării și derulării la nivelul Comunei Cotmeana, județul Argeș a procedurilor de atribuire a 

contractelor/acordurilor – cadru pentru achiziția produselor și a contractelor/acordurilor – cadru de 

prestare a serviciilor pentru derularea măsurilor educative aferente Programului pentru școli al 

României”. 
- domnul președinte de ședință Ciuciu Cristi - Ion o invită pe d-na secretar general Ghinea 

Ionela Liliana să prezinte câteva aspecte în legătură cu acest proiect de hotărâre. 
 - doamna secretar general Ghinea Ionela – Liliana precizează că procedurile aferente acestui 

program s-au derulat până acum de Consiliul Județean Argeș, care deține baza de date a unităților de 
învățământ beneficiare ale programului, pentru faptul că la nivelul Comunei Cotmeana nu există 
posibilitatea derulării procedurii de atribuire a contractelor sus numite, ținând cont și de lipsa 
personalului din cadrul instituției noastre, precum și de bugetul insuficient, care nu a fost alocat 
acestui program. 

   - domnul președinte de ședință întreabă dacă mai sunt întrebări/nelămuriri în legătură cu acest 
proiect de hotărâre. 

  - Nu se mai înregistrează intervenții sau alte propuneri, şi în consecinţă se supune la vot 
proiectul de hotarâre aflat în dezbatere. Propunerea președintelui de ședință a fost aprobată cu 10 
„voturi pentru”, 0 „abțineri” și 0 „voturi împotrivă”, vot deschis exprimat public prin ridicarea mâinii. 

Se redactează Hotărârea nr. 62 privind aprobarea neasumării responsabilității 
organizării și derulării la nivelul Comunei Cotmeana, județul Argeș a procedurilor de atribuire 
a contractelor/acordurilor – cadru pentru achiziția produselor și a contractelor/ acordurilor – 
cadru de prestare a serviciilor pentru derularea măsurilor educative aferente Programului 
pentru școli al României.  

 
10. Se trece la punctul 10 „Proiect de hotărâre privind aprobarea scăderii din evidențele 

fiscale ale Primăriei Comunei Cotmeana a majorărilor întârziere, în cazul unor debitori persoane 

fizice, ca urmare a constatării inexistenței debitului prin horărâri judecătorești, rămase definitive”. 
- domnul președinte de ședință Ciuciu Cristi - Ion o invită pe d-na secretar general Ghinea 

Ionela Liliana să prezinte câteva aspecte în legătură cu acest proiect de hotărâre. 
 - doamna secretar general Ghinea Ionela – Liliana precizează că prin cererea nr. 

4017/25.07.2023 domnul Buru Dumitru, solicită aprobarea scăderii din evidențele fiscale al Primăriei 
Comunei Cotmeana a debitelor aferente Notăficării nr. 2630/11.05.2021 emisă de UAT Comuna 
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Cotmeana în cuantum de 5240 lei, reprezentând diferențe datorate la Primăria Comunei Cotmeana 
pentru anii 2018-2020, conform contractului de închiriere pajiști nr. 1094/02.04.2015, pentru motivul 
constatării inexistenței debitului, conform Sentinței Civile nr. 3068/09.05.2022 pronunțată de către 
Judecătoria Pitești, rămasă definitivă prin Decizia civilă nr. 247/2023 pronunțată la data de 
13.06.2023 de către Curtea de Apel Pitești în Dosarul nr. 18042/280/2021. De la data emiterii 
Notificării - 11.05.2021 până la data pronunțăriii Decizei nr. 129/2023 definitive s-au acumulat 
majorări de întârziere aferente Notificării nr. 2630/11.05.2021 în cuantum de 3306 lei. 

   - domnul președinte de ședință întreabă dacă mai sunt întrebări/nelămuriri în legătură cu acest 
proiect de hotărâre. 

  - Nu se mai înregistrează intervenții sau alte propuneri, şi în consecinţă se supune la vot 
proiectul de hotarâre aflat în dezbatere. Propunerea președintelui de ședință a fost aprobată cu 10 
„voturi pentru”, 0 „abțineri” și 0 „voturi împotrivă”, vot deschis exprimat public prin ridicarea mâinii. 

Se redactează Hotărârea nr. 63 privind aprobarea scăderii din evidențele fiscale ale 
Primăriei Comunei Cotmeana a majorărilor întârziere, în cazul unor debitori persoane fizice, 
ca urmare a constatării inexistenței debitului prin horărâri judecătorești, rămase definitive. 

 
 
11. Se trece la punctul 11 „Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă 

pentru următoarele trei luni ”. 
 - domnul președinte de ședință Ciuciu Cristi - Ion îi invită pe domnii consilieri să facă 

propuneri pentru alegerea viitorului preşedinte de sedinţă, care va conduce urmatoarele sedinte de 
lucru ale Consiliului local pentru o perioadă de 3 luni (august – septembrie – octombrie, anul 2023) şi 
va semna hotărârile adoptate de acesta. 

 - domnul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin îl propune pe domnul 
consilier Mirică Comstantin. 

 - nu mai sunt alte propuneri, iar propunerea domnului consilier Bărbulescu Decebal – 
Reginald – Constantin a fost aprobată în unanimitate. 

   - domnul președinte de ședință întreabă dacă mai sunt întrebări/nelămuriri în legătură cu acest 
proiect de hotărâre. 

  - Nu se mai înregistrează intervenții sau alte propuneri, şi în consecinţă se supune la vot 
proiectul de hotarâre aflat în dezbatere. Propunerea președintelui de ședință a fost aprobată cu 10 
„voturi pentru”, 0 „abțineri” și 0 „voturi împotrivă”, vot deschis exprimat public prin ridicarea mâinii. 

Se redactează Hotărârea nr. 64 privind alegerea preşedintelui de şedinţă pentru 
următoarele trei luni. 
 

Diverse : 
 

1) Adresă CEZ pentru toaletare str. Morii DC 206 sat Lintești: 
– domnul viceprimar Gabăr Gheorghe solicită să se trimită o adresăla CEZ Distribuție în vederea 

toaletării arborilor pe DC 206 Linteși, str. Morii. 
 

2) Înștiințare curățire vegetație din fața gospodăriei 
– domnul consilier Marinică Nicolae solicită să se emită un model de înțiințare pentru a fi transmisă 

locuitorilor comunei în vederea curățirii terenului din dreptul gospodăriei/proprietății. 
 

3) Reabilitare drumuri 
– domnul consilier Matei Marinel solicită să fie bagat grederul pe drumul din satul Pielești. 
– domnul consilier Olteanu Nicolae solicită să fie bagată piatră în satul Spiridoni. 
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4) Prezentare execuție bugetară 
– domnul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin propune să se prezinte pentru luna 

următoare – Execuția bugetară la 31.07.2023 pe capitole și articole bugetare, precum și Stadiul 
îndeplinirii Listei de investiții aprobată în buget.  

– supusă la vot a fost aprobată de unanimitatea prezentă 
 

5)  Solicitare majoare capital SC Serviciul Edilitar Cotmeana SRL 
– domnul Mihăesu Virgil – administratorul SC Serviciul Edilitar Cotmeana SRL solicită sprijin 

pentru achitarea unei pompe în valoare de 10.000 lei, pe care a achiziționat – o pentru sistemul de 
alimentare cu apă din satele Lintești, Vârloveni și Pielești, pentru a nu fi nevoie să oprească 
alimentare cu apă câteva ore pe fiecare zi. 

– domnul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin solicită să se ia legătura cu 
proiectantul și executantul lucrării pentru determinarea nefuncționalității corespunzătoare a 
puțului și a întregii instalații. 
 

6) Decolmatarea mâlului din Dealul Jgheboasei și din lacul din izlaz 
– domnul consilier Gămănuș Marin solicită să se intervină cu utilajele pentru decolmatarea mâlului 

din Dealul Jgheboasei, iar acesta să fie adus și pus la Râpa din „Frățilă”. O altă problemă o 
prezintă lacul din izlazul Dealul Jgheboasei. Acest lac s-a colmatat si vitele localnicilor n-au de 
unde bea apă. Solicit ca acest lac să fie decolmatat folosind utilajele din dotarea Primariei, iar 2-
3-4 basculante cu pământ / mâl ce va rezulta de acolo să fie dus pe marginea râpei din pct. Frațilă. 

– domnul consilier Gămănuș Marin solicită să fie pusă trimestrial Lista debitorilor persoane fizice 
și juridice, conform prevederilor art. 162 din Codul de procedură civilă. 
 

7) Prezentarea unor aspecte referitoare investiția - Parc Fotovoltaic în satul Pielești: 
– domnul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin îl întreabă pe domnul Mihăesu 

Virgil – administratorul SC Serviciul Edilitar Cotmeana SRL dacă are o situație lunarp a 
consumului de energie pentru fiecare punct de consum. 

– Mihăesu Virgil – administratorul SC Serviciul Edilitar Cotmeana SRL precizează că are facturile 
pentru fiecare puț/gospodărie de apă. 

– domnul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin propune anularea HCL prin care s-
a aprobat investiția Parc Fotovoltaic în satul Pielești, să refacem Nota conceptuală, Tema de 
proiectare și contractul pentru a se putea face comepnsarea fiecare loc de consum /puț.Propunerea 
a fost supusă la vot si aprobată de toți consiliei prezenți 

 
8) Măsuri pentru câinii fără stăpân 

–  domnul consilier Olteanu Nicolae solicită să se ia măsuri pentru câinii fără stăpân, pentru că 
numai în satul Spiridoni sunt 9 și de asemenea, solicită să se facă hîrtie scrisă pentru 
utilizatorii de pășuni, în vederea curățirii de fân și mărăcini. 

 
Pentru motivul că domnii consilieri nu mai ridică şi alte probleme, domnul preşedinte declară 

lucrarile închise şi multumeşte consilierilor pentru participare. 
            Epuizându-se ordinea de zi, lucrările şedintei se închid. Şedinta a fost convocată de Primar, 
pentru care s-a încheiat prezentul proces verbal. 
 
 
               Președinte de sedință                                                     Secretar  General al Comunei 
              CIUCIU Cristi - Ion                                                            GHINEA  Ionela – Liliana 


